
Referat ordinær generalforsamling YS – 2. maj 2022 

§10. Dagsorden for ordinær generalforsamling 
Dagsordenen for den ordinære generalforsamlingen skal mindst indeholde følgende punkter: 

1. Valg af dirigent og referent. 

2. Bestyrelsens beretning for det forgangne år. 

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab. 

4. Fastlæggelse af kontingent. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

7. Valg af bestyrelsessuppleant. 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

9. Eventuelt. 

1. Kim blev valgt som referent. Dan Nybo blev valgt som dirigent. Han konstaterede at 

generalforsamlingen var varslet korrekt og til tiden. Der var 28 fremmødte stemmeberettigede 

medlemmer. 

 

2. Bjarke fremlagde bestyrelsens beretning, der blandt andet beskrev, at det havde været en fin sæson 
præget af en god stemning og masser af god bridge. De nye lokaler havde fungeret rigtigt fint, vi skal 
dog alle passe på, at vi ikke snakker alt for meget om de enkelte spil, da vi sidder meget tæt sammen. 

 

Klubben havde modtaget ansøgning om optagelse fra 29 par til næste sæson, hvilket er ganske 
imponerende, når vi for få år siden kæmpede for blot at skrabe 12 par sammen. Vi har desværre kun 
plads til 20 par. Young Sharks har i år valgt at optage 26 par til at spille den kommende sæson, 2022/23. 
Det betyder, at vi desværre må skuffe 3 par. 

Selvom vi kun kan være 20 par i klubben ad gangen, har bestyrelsen på grund af velvilje fra 
medlemmernes side kunnet lave forskellige kreative sammensætninger, der gør, at alle 26 par ikke 
møder frem hver aften. 

TAK FOR DET 

Faktisk var alle, vi spurgte, med på vores kreative forslag, hvilket sikrede, at vi fik plads til flere par, end 
vi har fysisk plads til. 

Der er således optaget 

• 2 par, der deler 1 plads 

• 15 par, der deler 10 pladser 

• 9 par, der har 9 pladser 
 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens beretning 
 

3. Lars K. gennemgik regnskab og budget. Regnskabet var revideret af klubbens revisor.  
 

Regnskab og budget blev godkendt.  

 

Kontingent for aktive medlemmer vil fortsat være på  

• Primære medlemmer: 1720 



• Sekundære (hvis man er primær i en anden klub): 1460 
• Passive (samt vedhæng), 500 

 

Par med flere end 2 spillere vil dog kun skulle 500 kr. per sæson for spiller nummer 3 eller 4 i parret. 

 

4. Der var ingen indkomne forslag. 

 

5. Alle bestyrelsesmedlemmer var på valg. Erik Wied ønskede ikke genvalg – øvrige ønskede genvalg. De 

blev valgt til bestyrelsen uden afstemning. 

 

6. Christian Madsen blev valgt til bestyrelsessuppleant. 

 

7. Kim Nørgaard blev genvalgt som revisor. Jeppe Juhl blev valgt som revisorsuppleant. 

 

8. Under eventuelt spurgte Thaarup til klubbens interesse for at gå sammen med Studen om fælles lokaler 

i Valby. Bestyrelsen fortalte, at de havde hørt visse rygter, men ikke modtaget en konkret henvendelse 

fra Studen. Bestyrelsen forholder sig løbende til spørgsmålet om optimering af spille og lokaleforhold, 

men for sæsonen 2022/23 er der indgået en fortsat 1-årig aftale med Hovedstadens Bridge. 


